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Sammanträdesdatum  

 Kommunstyrelsen 2019-10-14  

 Kommunledningsutskottet   

 

 

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunledningsutskottet 

Sammanträdesdatum 2019-10-14 

Datum då anslaget sätts upp 2019-10-17 

Datum då anslaget tas ned 2019-11-08 

  

Förvaringsplats för protokollet Närarkivet 

  

  

Underskrift Johanna Sköld 

  
 

Plats och tid Sammanträdesrum Kongsvinger, Östra Esplanaden 5, Arvika,  

klockan 08.30–11.00 

  

Beslutande ledamöter Peter Söderström (S), ordförande 

Kristina Bengtsson Nilsson (M), 2:e vice ordförande 

Jonas Ås (S) 

Alina Koltsova (MP) 

Gösta Frödin (L) 

Lisa Levin (S), ersätter Henrik Axelsson (S) 

Mona Smedman (C), ersätter Anders Bergfjord (C) 

  

Övriga närvarande Anna Wikstrand, TF kommundirektör 

Eriqa Lindsten, kultur- och fritidschef, kommunledning, § 169 

Lennart Gustafsson, teknisk chef, Arvika Fastighets AB, § 169 

Birgitta Jansson, ekonomichef, ekonomistaben, § 172 

Anders Wikstrand, redovisningsansvarig, ekonomistaben, § 172 

Elenor Landgren, ekonom, ekonomistaben, § 172 

 Johanna Sköld, sekreterare  

 

Justerare Alina Koltsova 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstaben kansli den 16 oktober 2019 

Paragrafer 169–175 

  

 

  

Sekreterare Johanna Sköld 

  

  

Ordförande Peter Söderström 

  

  

Justerare Alina Koltsova 
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KLU § 169  

Information om Ritz 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet tar del av informationen och lägger den med 

godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Kultur- och fritidschef Eriqa Lindsten och teknisk chef Lennart 

Gustafsson informerar om verksamheten inom Ritz som är Arvikas 

kulturscen, mötesplats och kreativa rum. Ritz öppnade den 1 mars 2019 efter 

en gedigen renovering och viss ombyggnad.  

 

Lennart Gustafsson redovisade den slutliga kostnaden för Ritz, som gick på 

52 714 939 kronor. Det var budgeterat för 45 000 000 kronor. Orsakerna till 

de överskridande kostnaderna berodde på asbetsanering, förstärkning och 

extra håltagningar, anslutningsavgifter, sprängning för utbyggnaden, 

verksamhetsförändringar, ljudåtgärder mot innergården på grund av boende, 

ändrad lösning med handikappanpassning vid entré och konsultkostnader. 

Tidigare års projekteringskostnader för Ritz är inräknad och den är cirka 

1 500 000 kronor. 

 

Eriqa Lindsten berätta om verksamheten inom Ritz som pågått i mindre än 

ett år. Därför är det svårt att dra slutsatser men Lindsten kan konstatera att 

mycket har skett inom verksamheten och det har varit stor variation på 

aktiviteter. Under våren 2019 har bland annat Ung Kultur möts, 

Livekarusellen, nio stycken studentkonserter, Estetiska skolans musikfestival 

Centralshowen och uppvisning av Dansstudion arrangerats på Ritz. Under 

sommaren, som är en period då det inte är stor efterfrågan på att boka lokaler 

höll Drömsommarjobbet, som är Region Värmlands sommarjobb för 

ungdomar som vill prova på kreativa yrken, till på Ritz i fyra veckor. 

Spelföreningen SPARV hade även sommarlovsaktiviteter i lokalerna. 

Hälsokul på Ritz är en aktivitet för vuxna med funktionsvariationer där 

personer får prova på musik, dans, skapande med mera som startades under 

våren. Möteslokalerna på Ritz har varit och är mycket bokade av kommunala 

verksamheter och bolag, men även av externa.  

 

Under hösten är det flera teaterföreställningar, föreläsningar, konserter och 

stand up comedy inbokat. Bland annat kommer Unga företagare ha en 

alternativ julmarknad, luciatåg med SFI(Svenska för invandrare) och 

ungdomsgården planerar för att ha en Halloween-aktivitet under höstlovet. 

Hälsokul på Ritz kommer även fortsätta under hösten.  
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KLU § 169 forts.  

 

En framtida utmaning för verksamheten på Ritz är att få verksamhet i 

lokalerna även under sommarperioden. En annan utmaning är att få struktur 

och resurser att fungera med behov och efterfrågan av att boka lokalerna, det 

vill säga att få bemanning att fungera och räcka de perioder då det är mycket 

efterfrågan på lokaler kontra de perioder det är mindre efterfrågan. 
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KLU § 170 Dnr KS 2019/905-009 

Motion om att ansöka om medlemskap i Mayors for 
Peace, Lars-Ove Jansson (S)  

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att bifalla motionen. 

Reservation 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) reserverar sig mot beslutet.  

Sammanfattning 

Lars-Ove Jansson (S) yrkar i en motion att Arvika kommun ska ansöka om 

medlemskap i Mayors for Peace vars syfte är att bidra till att uppnå varaktig 

världsfred genom att synliggöra frågan bland världens medborgare och 

genom ett totalt avskaffande av kärnvapen. Organisationens general-

konferens i Nagasaki år 2017 satte därför två huvudmål som ska leda till det 

slutgiltiga målet – varaktig världsfred: 

- Förverkligande av en värld utan kärnvapen 

- Förverkligande av säkra och motståndskraftiga städer 

Beslutsunderlag 

Lars-Ove Janssons motion den 21 augusti 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 26 augusti 2019, § 182 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 september 2019 

Bedömning 

Genom solidaritet mellan medlemsstäderna samt genom att sträva efter att 

lösa vitala problem för mänskligheten som svält, fattigdom, flyktingars 

svårigheter, kränkningar av mänskliga rättigheter samt miljöförstöring nås 

målet att uppnå varaktig världsfred. Medlemsstädernas aktiviteter är till 

exempel att: 

- Uppmana alla stater att ansluta sig till fördraget om förbud mot kärnvapen 

- Hålla fredsrelaterade aktiviteter samt sprida rapporter från organisationen 

- Bjuda in och uppmana städer som ännu inte är medlemmar i organisationen 

att gå med 

- Delta i generalkonferensen 

Yrkande 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar avslag till motionen.  

Lisa Levin (S) yrkar bifall till motionen.  
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KLU § 170 forts. 

Propositionsordning 

Ordförande Peter Söderström ställer förslagen avslag och bifall till motionen 

mot varandra. 

 

Ordförande finner att Kommunledningsutskottet beslutar att föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att bifalla motionen.  
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KLU § 171 Dnr KS 2019/734-008 

Medborgarförslag om att sätta upp ljusslingor vid 
Esplanaden samt fler namnskyltar vid Sågudden, 
Stadsparken och Esplanaden 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Arvika kommun tackar förslagsställaren för visat engagemang och förslaget 

om belysning i träd samt namnskyltar på träd. 

  

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige beslutar att Arvika kommun 

tar med sig förslaget, men utifrån sparkrav inom kommunen prioriterar 

Arvika kommun i dagsläget inte att utöka belysningen mer. Skyltar för 

träden finns i första hand redan i stadsparken och Sågudden och kommer inte 

utökas till Östra Esplanaden. 

Sammanfattning 

Monica Ekström föreslår i sitt medborgarförslag att ljusslinga sätts upp i 

nedersta trädet på Östra Esplanaden och i ytterligare ett träd högre upp på 

Östra Esplanaden, samt att det ska finnas fler namnskyltar på träden vid 

Sågudden, Stadsparken samt Östra Esplanaden. 

Beslutsunderlag 

Monica Ekströms medborgarförslag den 10 juni 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 24 juni 2019, § 153 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 30 september 2019 

Bedömning 

Arvika kommun har under senaste åren satt nya ljusslingor i träden vid 

biblioteket, torget och Palmviken samt på tvärgatorna mellan Storgatan och 

Kyrkogatan. Tidigare fanns belysning i nedersta trädet på Esplanaden men 

den blev för gammal och fungerar inte mer. Kommunen har anpassat 

belysningen efter vilka kostnader som det innebär, både med montering och 

själva belysningen. 

 

Träden i Arvikas stadspark finns dokumenterade och skyltar finns utsatta på 

de flesta sorter. Parkavdelningen kommer ajourföra de dokument som finns 

eftersom några träd har blåst ner eller av annan anledning tagits bort. Det går 

att hitta trädkartan på arvika.se. 

 

På Sågudden finns också skyltar på ett flertal träd. 

 

Allén på Östra Esplanaden har inga skyltar på träden med information om 

vilken sort det är. 
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KLU § 171 forts. 

Yrkande 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag att 

Arvika kommun tar med sig förslaget, men utifrån sparkrav inom kommunen 

kan Arvika kommun i dagsläget inte utöka belysningen mer. Skyltar för 

träden finns i första hand redan i stadsparken och Sågudden och kommer inte 

utökas till Östra Esplanaden. 
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KLU § 172 Dnr KS 2019/973-042 

Delårsrapport 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår att Kommunfullmäktige godkänner upprättad 

delårsrapport för perioden januari till och med augusti 2019. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till den tillförordnade 

kommundirektören att intensifiera arbetet för att kunna bedriva 

verksamheten inom de ekonomiska ramarna.  

Sammanfattning 

Ekonomichef Birgitta Jansson, ekonom Elenor Landgren och 

redovisningsansvarig Anders Wikstrand presenterar delårsrapporten för 

2019. 

 

Arvika kommun upprättar delårsbokslut perioden januari-augusti 

(Delårsrapport). I rapporten framgår bland annat det ekonomiska resultatet 

för perioden samt prognos för utfallet vid årets slut. Rapporten ska även 

innehålla analyser av måluppfyllelsen och den verksamhet som bedrivs av 

förvaltningar och bolag. 

Beslutsunderlag 

Förslag till delårsrapport den 10 oktober 2019 

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 10 oktober 2019 
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KLU § 173 Dnr KS 2019/436-214 

Detaljplan Edanesågen 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att; 

1) lämna positivt planbesked enligt plan- och bygglagen 5 kap 2,5 §§ 

2) upprätta detaljplan för Edane 1:137 samt del av Edane 1:322 - Edanesågen 

enligt bifogat PM 

3) teckna planarbetsavtal med exploatör. 

Sammanfattning 

Begäran om planbesked har inkommit den 25 mars 2019. Fastighetsägaren 

till Edane 1:317 önskar köpa mark från kommunen norr om fastigheten, 

Edane 1:322. Detta för att kunna utöka verksamheten. 

 

Det finns en gällande detaljplan i den norra delen av det tänkta planområdet. 

En detaljplaneändring skulle innebära att naturmark övergår till 

markanvändning för den verksamhet som idag bedrivs inom fastigheten 

Edane 1:317. 

 

Detaljplanen som förslås är förenlig med Översiktsplan 2007, vilken vann 

laga kraft 2008. I översiktsplanen pekas området ut som ett 

utredningsområde för industri. Arvika kommun är positiv till näringslivets 

utveckling. 

 

Ett PM, vilket bifogas handlingarna, har tagits fram där förutsättningarna för 

de föreslagna ändringarna beskrivs. 

Beslutsunderlag 

Exploatör, Ansökan om planbegäran den 25 mars 2019 

PM - förutsättningar för detaljplan, Edane 1:137 samt del Edane 1:322 – 

Edanesågen den 16 september 2019 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 september 2019 

Beslutet skickas till 

Samhällsbyggnadschef 

Planarkitekt 

Planassistent 

Exploatör 
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KLU § 174 Dnr KS 2018/1297-214 

Detaljplan för Travkusken 9 med flera, Thermia 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar om plansamråd för detaljplan Travkusken 

9 med flera, Thermia enligt plan- och bygglagen 5 kap § 11. Den preliminära 

utredningen visar att detaljplanen för Travkusken 9 med flera, Thermia inte 

medför betydande miljöpåverkan. En strategisk miljöbedömning enligt 6 kap 

7 § miljöbalken behöver därmed inte genomföras. 

Sammanfattning 

Kommunledningsutskottet gav den 26 november 2018 positivt planbesked 

till fastigheten Travkusken 9. Kommunledningsstaben fick uppdraget att ta 

fram en ny detaljplan. 

 

Thermia önskar förvärva en del av kommunens intilliggande fastighet, 

Arvika-Vik 2:14, för att säkerställa sin verksamhet samt framtida 

expansionsbehov. För att möjliggöra markförvärvet behöver detaljplanen 

ändras.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 3 oktober 2019 

SBK Värmland AB, Planbeskrivning den 4 oktober 2019 

SBK Värmland AB, Plankarta med grundkarta den 4 oktober 2019 

SBK Värmland AB, Undersökning om betydande miljöpåverkan den 4 

oktober 2019 

SWECO, PM dagvatten den 4 oktober 2019 

SWECO, Geoteknisk undersökning den 4 oktober 2019 

SWECO, PM Bergteknik den 4 oktober 2019 

SWECO, Översiktlig miljöteknisk markundersökning den 4 oktober 2019 

Henric Ernstson konsult, Naturvärdesinventering den 4 oktober 2019 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektören 

Samhällsbyggnadschef 

Planarkitekt 

Planassistent 

Exploatör 
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KLU § 175 Dnr KS 2019/909-805 

Ansökan om bidrag - BK Jösse - Ekonomiskt stöd för 
föreningens elit och ungdomsverksamhet säsongen 
2019/20 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att bevilja BK Jösse ett bidrag om 70 000 

kronor för säsongen 2019/20. Bidraget finansieras genom vht 229, 

Tillväxtskapande åtgärder. 

Sammanfattning 

BK Jösse har under flertalet år spelat i bowlingens elitserie. Satsningen i 

elitserien medför stora kostnader framförallt för resor och boende då 

deltagande lag finns från södra Sverige ända upp till Boden. Med anledning 

av detta ansöker klubben om 70 000 kronor i bidrag för att finansiera 

föreningens elitsatsning under säsongen 2019/2020. 

Beslutsunderlag 

BK Jösses bidragsansökan den 18 augusti 2019 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 5 september 2019 

Bedömning 

Elitseriesatsningen medför stora kostnader för såväl resor som träning. 

Medlemmarna står idag för en stor del av kostnaderna själva men ytterligare 

stöttning behövs för att finansiera satsningen. 

Beslutet skickas till 

BK Jösse 

Bitr Kommundirektör 

Utredningssekreterare 

 
 


